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§1 OFMÖ Studierådsordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet öppnat
kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen med ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2019-10-09.

§6 Information från
Externa
Representanter

Institutionsstyrelsen för Computer Science: Oskar var med lite,
Henrik var inte med. De har massa nya kurser.De vill testa nya
valfria kurser för andra och senare för oss med avancerade po-
äng. Tex: Kurs om robotar som finns och är robotar. Inledande
programmerings kurs för program som inte har programmering
i grundblocket, tex V och K. Den kommer inte vara i Java utan
python. Ny PvG fast lättare för andra att läsa, en läsperiod och
heltidlabbar försvinner. Har vi tur så dödar den metodiken.

Digitaliseringsmöte: Det var ett givande möte. Per Andresson
och lite andra designmänniskor var där. Stefan Höst som ville
ah mer signaler fick förklarat vad som var fel. Det hade varit
bättre om interaktions design var bra. Det är svårt att få in in-
teraktions design över 2 läsperioder. Grundkursen och fördjup-
ning i programmering borde vara samma för C och D. Vi ska be-
hålla ändringar i interaktions design. C progammet börjar med
DoD och grundkurs programmering och har sen linalg som förs-
ta mattekurs! Endim och fördjupning i progammering kommer
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senare. Det pratas om att lägga till en tunn projektliknande kurs.
Fotonik kommer också senare! Många hoppar efter lp 3, den är
väldigt tung.

Mycket på C är fel men det jobbas på!

Vi kommer förhoppningsvis få en röd tråd i C. Först databaser,
sen webprogrammering, sen avancerad interaktions design och
sist webb-säkerhet.

Endim kanske är i två delar?

§7 Meddelanden Inget.

§8 SRX Inget.

§9 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§10 Avslutade kurser CEQ möte imorgon men ingen vill gå och han har inte svarat.

Det var länge sen vi avslutade kurser.

§11 Pågående kurser Internetprotokoll, många saker har inte fungerat och varit struli-
ga. Dels ett projekt som ska avslutas denna söndag. Det är Björn
som håller kursen med Jens material. Vi har en chat för C2 som
har blivit en helpdesk för internetprotokoll pga dåliga instruktio-
ner om hur man ska gå till väga i projektet. Labben har fungerat
bättre men inte bra. Hemsidan som man använder under labben
är riktigt dålig. Björn har varit otydlig om när vi ska ha diskus-
sioner. Eleverna ska läsa på själv som förberedelse. Känns som
om det är pga att föreläsaren är oförberedd. Kursen har varit då-
lig länge, speciellt hemsidan. Hon som är handledare på router
labben har inte vettat hur vi ska lösa saker. De byter krusansva-
rig varje år, men det blir inte bättre. Det finns ingen handledning,
knappt handvisning. Det går inte att gå högre upp. Idé av Oskar:
VI har många funktionärer. Ska vi ha poster med särskilt ansvar
att klaga på kurser med långvarit fel.Emil G, C2, är kursombud.

Flertrådad är bra, Skeppstedt ska skriva en tentafråga. Det blir
intressant. Gästföreläsning av skeppstedt, Björn, vilket Björn? Jörn!
Skeppstedt har en massa slides och inte nog med tid. Han tog ett
exempel som ingen förstod, inte ens skeppstedt. Inget Ryssland
eller Schack denna gången.

§12 Övrigt Tack: Vi ska ha en tack! Eftersom det är tradition att inte bli riktigt
full på SRD-tack så ska vi ha: Resturang? Nej! D-kasino? Ja! Lekar
+ d-kasino! Vill vi ha resturangbesök på egen bekostnad? Man
kanske kan vinna resturangbesök på D-Kasino. Oskar har bör-
jat smida planer. Det kommer upp ett SRD *klapp* tack *Klapp*
Formulär *klapp* i början av november. Gärna inte krocka med
andra Tack! Man vill inte missa freespins pga öl.
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Medalj: Oskar var inne på internet och sökte upp medaljer. Oskar
kommer designa något, det blir vad det blir. Vi vill ha Freespin
medaljer! Medaljer är inte jättedyrt, det kommer kosta 20kr/st.
Vill vi köpa eller vinna? Vinna medaljer med freespins! En för
varje hjul? Low Medium High, risk. Ska alla få medaljer? Golden
freespin? Köpa blanka medaljer och garveringspenna? Det blir
nog svårt! Det finns nya sätt att få freespin. Du kan få freespins
av att hjälpa SRD. Skam till folk som går utan att ha gjort saker!
Man kan spendera freespins efter tacket. SRD tack = 6 freespin.

Pluggkvällar räknas kanske! Motivera om varför du ska få en
freespin!

Max en cola vanilj per möte? Inget möte nästa vecka.

Studierådes Jerusalem?! För 100 års sen så hade SRD enligt Han-
nes utskott som sin lokal? Ska vi ta över utskott? Ja!

§13 OFMA Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl
13:05.

Vid protokollet

Emil Friberg
Studierådssekreterare

Justeras

Oskar Damkjaer
Studierådsordförande
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